

**Meeting of the regional group “Square Dance Südwest”
Treffen der Regionalgruppe “Square Dance Südwest”
Kathi Rumi, Thunderhill Dancers SDC e.V.**

The Regional Group meets for the first time in the new year on

Friday, 17.03.2017 in the
Timeless Diner-Bar
Fruchtmarkstr. 12
66482 two bridges

After we have become richer last year around some experiences, there are a few small changes in the modalities. To diminish distances, we open th discussion group! It is everybody interested Square Dancer invited. Decisions meet of course still exclusively the board members of the respective clubs.

We are relevant with experiences of the regional group Rhein-Neckar been enriched. Michael Demuth, President of the Joyhunters took contact with the regional group on. Of those statements consider with our experiences and we know, we are with the regional group south west on the right track.

We are glad about active participation in the discussion group.

In the name of the founder members of the regional group,

Kathi Rumi
President Thunder Hill Dancers

Die Regionalgruppe trifft sich das erste Mal im neuen Jahr am

Freitag, 17.03.2017 in der
Timeless Diner-Bar
Fruchtmarkstr. 12
66482 Zweibrücken

Nachdem wir im letzten Jahr um einige Erfahrungen reicher geworden sind, gibt es ein paar kleine Änderungen in den Modalitäten. Um (scheinbare) Distanzen abzubauen, öffnen wir die Diskussionsrunde! Es ist jeder interessierte Square Dancer eingeladen. Entscheidungen treffen natürlich nach wie vor ausschließlich die Vorstandsmitglieder der jeweiligen Clubs.

Diesbezüglich sind wir mit Erfahrungen der Regionalgruppe Rhein-Neckar bereichert worden. Michael Demuth, Präsident der Joyhunters nahm Kontakt zur Regionalgruppe auf. Deren Statements decken sich mit unseren Erfahrungen und wir wissen, wir sind mit der Regionalgruppe Südwest auf dem richtigen Wege.

Wir freuen uns über rege Beteiligung in der Diskussionsrunde.

Im Namen der Gründungsmitglieder der Regionalgruppe,
Kathi Rumi
President Thunderhill Dancers